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De kracht van Overijssel: 
rentmeesterschap 

 

Het elftal is terug van vakantie en 
kan aan de slag; het politieke 
seizoen is begonnen. Een mooie 
start met de behandeling van het 
energiefonds. We gaan de 
Essentgelden benutten voor nieuwe 
energie en energiebesparing in 
Overijssel. Ons Rentmeesterschap krijgt hiermee 
inhoud. U leest er over in deze nieuwsbrief. Ook 
houdt de economische ontwikkeling ons bezig; 
Europa moet bouwen aan haar toekomst en heeft 
daar sterke bestuurders voor nodig met een heldere 
visie. Goed dat politici hier op wijzen en initiatieven 
nemen.  
In Overijssel maken we dit politieke jaar werk van het 
realiseren van onze investeringsagenda. Samen met 
u bouwen wij aan de toekomst van Overijssel.  
Martin Reesink lees verder 

 

Bestemming bereikt 
 

Rekenkamer Oost-Nederland heeft 
onderzoek gedaan naar de 
maatschappelijk effecten van 
provinciaal beleid omtrent drie 
wegenprojecten: de rondwegen 
Wesepe en Heeten en de 
reconstructie Lichtmis. Onderzocht 
is of gebruiker en/of aanwonende tevreden is met de 
uitvoering van het project. Zowel in 
veiligheidsbeleving, doorstroming verkeer, overlast 
van geluid en lucht zijn deze verbeterprojecten zeer 
gewaardeerd door de doelgroep. Ten opzichte van 
de oude situatie is op het gebied van veiligheid, 
doorstroming en effectiviteit van de verbeteringen 
een waardering uitgesproken met een toename van 
gemiddeld 93%.  
Wel heeft de CDA-Statenfractie in de 
commissievergadering van 7 september onder 
andere aangegeven, ook in de toekomst over het 
effect van majeure projecten geïnformeerd te willen 
worden. Zowel wat betreft de uiteindelijk behaalde 
prestaties als de effecten van deze projecten. Op die 
manier kan nog meer richting worden gegeven aan 
goed en effectief beleid.  
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Jack Blom lees verder 
 

Energiefonds 
 

Woensdag 07 september jl. heeft de 
CDA-fractie het voorstel van 
gedeputeerde Rietkerk voor het 
instellen van een energiefonds 
volmondig gesteund. Het 
Overijsselse energiefonds zal 
gevuld worden met 250 miljoen 
euro. Het fonds is er om energiebesparing en de 
ontwikkeling van hernieuwbare energie te stimuleren. 
Volgens CDA-woordvoerder Marco van der Vegte 
zetten we hiermee als Overijsselse gemeenschap 
een flinke stap vooruit op de weg naar 
verduurzaming van onze provincie: "Dit past ook 
precies in ons gedachtengoed over 
rentmeesterschap." Met dit fonds worden bestaande 
projecten ondersteund, zoals de ontwikkeling en 
opwaardering van Biogas in Salland en het 
aardwarmteproject in de Koekoekspolder.  
Toch heeft het CDA ook enkele kanttekeningen gezet 
bij het voorstel. Het fonds zal een externe 
fondsbeheerder met een eigen directie en Raad van 
Commissarissen krijgen. Het CDA heeft uitdrukkelijk 
de eis gesteld dat de beloning van de 
fondsbestuurders in de pas moet lopen met het 
provinciale beloningenbeleid.  
 
Het energiefonds zet naast groene energie in op 
energiebesparing van huurwoningen van 
woningbouwverenigingen. Door energiebesparing 
wordt bijgedragen aan een beter milieu en lagere 
woonlasten. Door het CDA is aandacht gevraagd 
voor maatregelen die aantrekkelijk zijn voor de 
particuliere woningbezitter, waaronder zonne-
energie. Het is de bedoeling dat het bedrag van 250 
miljoen in een tijdsbestek van 5 jaar in de vorm van 
deelnemingen, leningen of participaties in de markt 
wordt gezet. Het voorstel komt in de komende 
Statenvergadering op de agenda. Na goedkeuring in 
de Staten, zijn de Overijsselse burger en het 
bedrijfsleven in onze provincie aan zet.  
 
Marco van der Vegte lees verder 

 

Afronding EHS in 2018 
 



Tijdens de commissievergadering 
van woensdag 7 september heeft 
het CDA bij monde van Statenlid 
Pieter van der Vinne gepleit voor 
afronding van de EHS in 2018. "We 
willen een punt plaatsen; geen 
komma. "Het moet voor 
ondernemers duidelijk worden waar ze aan toe zijn 
en schaduwwerking door begrenzingen moet 
beëindigd worden". Tevens wil het CDA dat gelden 
voor beheer voor korte en lange termijn veilig gesteld 
worden. Kan dat niet, dan zal dat invloed moeten 
hebben op de omvang van de EHS. Het CDA heeft 
daarbij voorgesteld om de EHS te verdelen in drie 
categorieen: EHS en Natura 2000, EHS en 
Kaderrichtlijn water en overig EHS. De eerste twee 
hebben prioriteit in verband met de uitvoering van de 
Europese richtlijn. Het CDA heeft richting de 
gedeputeerde beargumenteerd dat de financiele 
verantwoordelijkheid van Nationaal en Europees 
beleid bij het Rijk ligt.  
 
Pieter van der Vinne lees verder 

 

Ontwikkelingen verbetering N35 
 

CDA-Statenlid Jack Blom heeft in 
de commissievergadering van 7 
september vragen gesteld over de 
ontwikkelingen van de verbetering 
van de N35 (Wierden-Zwolle). 
Aanleiding daartoe is dat er voor het 
(deel)traject Zwolle–Wijthmen een 
vertraging is ontstaan in de afronding van de 
planstudie door Rijkswaterstaat. Dit is opmerkelijk, 
omdat het deel Wierden-Zwolle van de N35 genoemd 
is in de Crisis- en Herstelwet en er Rijksgelden zijn 
gereserveerd om snel uitvoering te geven aan de 
verbeteringen. Het college onderkent dit en zal met 
het Rijk op korte termijn spreken over de voortgang. 
Tevens is het (deel)traject de Marsroute (tussen de 
deeltrajecten Wierden-Nijverdal en Wijthmen-Zwolle) 
onder de aandacht gebracht, waarbij het hele traject 
Wierden-Zwolle 2x2baans wordt. Het CDA is van 
mening dat het efficienter is de Marsroute aan te 
pakken tijdens de uitvoering van de andere 
deelprojecten.  
Jack Blom lees verder 

 

Voorstellen Statenfractie: Alida Kastelein 
 



De komende tijd zal de Statenfractie 
worden voorgesteld in de 
nieuwsbrief. Dit keer is het woord 
aan Alida Kastelein.  
 
Ik ben Alida Kastelein-Renkema en 
ik ben een echte Overijsselse. Ik 
ben in 1964 geboren in Enschede en heb daar 
gewoond tot mijn 23e levensjaar. Slechts twee jaar 
lang ben ik de provincie uit geweest (Alblasserdam in 
Zuid-Holland) en vanaf 1990 woon ik nu in Zwolle. In 
Alblasserdam ben ik politiek actief geworden bij het 
CDA; vanuit mijn milieu-achtergrond, destijds een 
hot-item in het lokale verkiezingsprogramma. Ik ben 
al bijna 25 jaar getrouwd met Sander en heb 3 
kinderen, waarvan 2 momenteel aan het 'uitvliegen' 
zijn.  
Van huis-uit ben ik ongemerkt in aanraking gekomen 
met de politiek. De discussie bijvoorbeeld over de 
vorming van een eventuele provincie Twente heb ik 
in de ’70 en ’80 ste jaren - vanwege het beroep van 
mijn vader- heel bewust meegemaakt. Nu ik al jaren 
in Zwolle woon, begrijp ik alle sentimenten van de 
verschillende kanten daaromheen des te beter. 
Destijds ben ik door het CDA Zwolle gebeld om daar 
bij het CDA actief te worden. Vervolgens heb ik ben 
ik daar onder andere fractievoorzitter en wethouder 
geweest. Het contact met inwoners heeft mij altijd het 
meest geboeid en dat mis ik wel een beetje in de 
provinciale politiek. In het dagelijks leven ben ik 
griffier in de gemeente Zwartewaterland (parttime). 
Daarvoor heb ik bij diverse instanties gewerkt in het 
kader van openbare orde, veiligheid en milieu.  
Vanaf maart ben ik nu Statenlid en ik ga me voor het 
CDA de komende tijd bezig houden met Duurzame 
ruimtelijke ordening (inclusief water), Kwaliteit 
openbaar bestuur en met de gebiedsontwikkelingen 
Ruimte voor de Vecht, IJsselvechtdelta en Zwolle-
Kampen Netwerkstad. Daarnaast wil ik specifiek met 
de afdelingen Zwolle en Kampen goede contacten 
onderhouden. Ik heb er zin in!  
Op de website kunt u de contactgegevens van Alida 
raadplegen. lees verder 

 

Agenda 
 

Raads- en 
Statenledenbijeenkomst  
Op maandagavond 26 september 
organiseert de CDA-Statenfractie 
een Raads- en 
Statenledenbijeenkomst over de 
gevolgen van de gepresenteerde 
Rijksbegroting. Aanmelden kan via 
communicatie.cda.overijssel@home.nl  
 
Holtense Dag  



De Holtense Dag vindt dit jaar plaats op zaterdag 12 
november. De commissie is al druk met de 
voorbereidingen, maar kan vast melden dat Ruth 
Peetoom te gast is.  
 
Aanmelden voor de nieuwsbrief van de CDA-
Statenfractie Overijssel kan door een e-mail te sturen 
naar communicatie.cda.overijssel@home.nl lees 
verder 

 

 

 

 
U ontvangt deze nieuwsbrief omdat u lid bent van het CDA of in het verleden heeft aangegeven  

onze nieuwsbrief te willen ontvangen. U kunt u altijd afmelden voor de nieuwsbrief. 
 


